
Haldbjerg og Vangen skal være mere attraktivt! 

 

Vi er en gruppe borgere i Haldbjerg og Vangen, der gerne vil gøre området mere attraktivt. Vi er 

derfor gået i gang med et projekt om at få mere havudsigt tilbage til området.  

På skrænten ned til Vangen, hvor Sørens marker slutter, står en lang række træer og buske. Disse 

er blevet meget store og kompakte, og skærmer derfor for havudsigten. Det samme gør sig 

gældende, for dem der står helt ude på pynten. Det er ikke mere muligt at kigge ind mod 

Frederikshavn fra vores lille bænk på pynten.  

Dette vil vi gerne gøre noget ved! 

Vi har derfor gennem dialog med ægteparret på Risbjergvej, som ejer et stort stykke af skrænten, 

fået tilladelse til at fælde en stor del af træerne. Vi har også kontakt med kommunen, da et stykke 

af skrænten også er fredet. Så vi sikre at alt bliver gjort korrekt.  

Det vil blive gjort at professionelle skovhuggere, så det bliver ordentlige forhold, og ryddet pænt 

op efterfølgende.   

Projektet vil blive finansieret af borgere, alle er derfor meget velkomne til at bidrage. Det er op til 

den enkelte hustand, hvor stort et bidrag de vil give, hvis man ønsker at støtte projektet. 

Vi mener, at dette vil gøre hele området mere attraktivt, da det er en del af vores DNA, at vi har 

havudsigt. Vi vil derfor søge grundejerforeningen om et tilskud hertil. For at bestyrelsen vil kunne 

træffe en beslutning, vil de gerne høre medlemmernes mening først. 

 

Vi invitere derfor til en snak om projektet på Pynten onsdag d. 19 August kl 16.30. 

 

Vi håber, at flere er byens borgere kan se formålet og støtter dette projekt.  

 


